

Resumption of Trading Effective 4 March 2026

استئناف التداول اعتباراً من 4 مارس 2026

DFM Announcement

Dubai Financial Market (DFM) refers to the announcement issued by the UAE Capital Markets Authority (CMA) regarding the resumption of trading on UAE capital markets on **Wednesday, 4 March 2026**.

In line with the CMA's decision, DFM announces the resumption of trading on the **Dubai Financial Market on Wednesday, 4 March 2026**.

To support orderly market conditions, DFM will implement a temporary adjustment to the **limit down threshold at 5%**. The measure will be reviewed on an ongoing basis in coordination with regulators.

إعلان من سوق دبي المالي

إشارةً إلى الإعلان الصادر عن هيئة سوق المال في دولة الإمارات بشأن استئناف التداول في الأسواق المالية بالدولة **يوم الأربعاء الموافق 4 مارس 2026**.

وتماشياً مع قرار الهيئة، يعلن سوق دبي المالي عن استئناف التداول في سوق دبي المالي **يوم الأربعاء الموافق 4 مارس 2026**.

وفي إطار دعم انتظام التداول سيقوم سوق دبي المالي بتطبيق تعديل مؤقت على **الحد الأدنى للتراجع السعري بنسبة 5%**. وسيتم مراجعة هذا الإجراء بشكل مستمر بالتنسيق مع الجهات الرقابية.